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Verslag van de ZOOM ledenvergadering op dinsdag 10 november 2020 

 

   1. Opening door de president  

Ria Schoonenboom  heet ons allen welkom, dankt Ria Luitjes, vicepresident voor de technische 

organisatie  van deze zoom bijeenkomst en meldt dat een aantal van ons de mails van 

gravenhage@soroptimist.nl  sinds enige tijd in de spambox ontvangt , daarvan niet op de hoogte 

was en zich helaas niet heeft kunnen aanmelden voor deze avond. Jarina, onze webmaster zal bij 

de mededelingen hier iets over zeggen. 

Ria dankt het bestuur en eenieder voor acties en blijken van medeleven  nadat  bekend werd dat 

zij in oktober positief getest was op Covid-19,  (overigens zonder enige klacht noch verschijnsel 

zie de brief van 16/17 oktober jl. cs ).Nu doneert zij haar  “covid-19 antistoffen bevattend” 

plasma voor ontwikkeling van medicatie. 

Mededeling bestuur: 

- De clubverjaardag kan helaas niet gezamenlijk gevierd worden, wel  is er een klein cadeautje. 

- De organisatie voor de Nieuwjaarsbijeenkomst loopt en is mede afhankelijk van de situatie 

rond Covid-19. 

- De  penningmeester,  Marjan Botman laat weten dat de contributie voor het  komende jaar 

200 euro blijft en vraagt dit bedrag over te maken voor 15 december 20 

- Tevens zal Marjan het  ledenboekje aanpassen waar nodig en zij vraagt om eventuele 

mutaties in de  persoonsgegevens door te geven. He huidige boekje zal daartoe nog 

doorgemaild worden door de secretaris 

( actie secretaris : mail t naar de leden op  11/11 het  huidige ledenboekje ter aanpassing. ) 

 

Mededeling  vanuit de commissies , werkgroepen en leden: 

 

In en Om: 

  Lineke Stoop  nodigt ons uit om op 10 december, de dag van de rechten van de mens te 

luisteren naar de lezing  gehouden door Leila Prnjavorac. Tevens is deze lezing de afsluiting van 

de campagne Orange the World. Hopelijk kan deze lezing deels fysiek gehouden worden in het 

Marriott hotel, in ieder geval  gaat het door via live-stream.  Verdere informatie volgt na 

aanmelding. 

Nieuwe leden: 

Emilie ten Bokkel Huinink  meldt  een wisseling  “van de wacht” :  Marchien en Emilie maken 

plaats voor Nanny Pameijer en Corrie Kikkert.  Janny Vellekoop  zal nog een jaar aanblijven en  

geeft dan graag het stokje over, hopelijk   aan een jonge sor, maar iedereen is welkom natuurlijk. 

Sint voor ieder 1: 

Andrea Keulen  merkt   op dat zij nog niet heeft gehoord  welk bedrag overgemaakt gaat worden 

naar de organisatie van Sint voor ieder 1. Ria zegt dat een bedrag van 200 euro  overgemaakt 

wordt  met een begeleidend schrijven. Een terechte opmerking van Andrea. 

Orange the World:  

Andrea geeft namens de werkgroep  een korte power point presentatie waarin  zij aandacht 

vraagt voor en dringend  oproept tot meedoen aan diverse komende acties tot 26 november  in 

het kader van Orange the World:  

( actie secretaris: mailt naar de leden op 11/11 powerpoint presentatie waarin de acties vermeld) 
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Mathilde Maas Kuper : bij monde van Ria Luitjes: werkconferentie op 14 november: Mentoring                                                                                                                   

Ria Luitjes: Reminder: 14 november werkconferentie :” Kansen in de digitale wereld ook voor 

soroptimisten”                                                                                                                                                           

Ria zal ook samen met Jarina en Corrie de website van de haagse sorores aanpassen en up to date 

maken.                                                                                                                                                                

Jarina Hamidullahkhan  vertelt dat KPN  de  mails van gravenhage@soroptimist.nl   als onveilig en als 

spam interpreteert .Zij  zal een korte handleiding maken met uitleg  om  de mails die ongewenst  in  

de spambox  terechtkomen op de juiste plek te zetten.                                                                                                           

( de secretaris stuurt dit door aan de betreffende sorren)                                                                                    

( Na de vergadering werd  bekend dat dit probleem alle soroptimist-mailadressen van de Unie betrof 

en inmiddels opgelost) 

2.Verslag van de bijeenkomst op 12 oktober 2020 

Deze wordt tekstueel en inhoudelijk goedgekeurd. 

 

3.Interview door Ria Luitjes met Jacqueline Buitendijk , directeur  Veiligheid regio  

Ria  interviewt Jacqueline over haar werk  als directeur risico en crisisbeheersing  nu in tijden van 

Corona . Ria vraagt toestemming aan de leden om het interview op een besloten site van You 

Tube te zetten, alleen zichtbaar voor ons tot 4 december. Er is geen bezwaar.                                                                                                      

Er volgt een goed gesprek met Jacqueline waarin zij een  interessante inkijk geeft in een werkdag  

welke geheel opgaat aan  overleggen , acties en  beslissingen   in het kader van deze Covid-19 

pandemie . Het hele interview met vragen en uitleg  is op You Tube te zien, tevens de vragen die 

gesteld werden. 

Dank aan Jacqueline.                                                                                                                                                

Andrea maakt na het gesprek  het interview extra interessant en  vertelt hoe zij als strafrechter 

aan het einde van dit traject werkzaam is waar Jacqueline dat aan het begin is. De mensen die 

beboet worden door de BOA’s en niet betalen komen bij haar. Zij geeft als mooi  voorbeeld de 

zaak die voorkwam  waarin 4 arbeidsmigranten samen in een auto zittende beboet werden. En 

niet betaalden. Het was de opdracht van de baas om samen te reizen. Andrea kon  hen 

vrijspreken  omdat zij kon vaststellen dat het viertal ook samen in een huis verbleven, dus een 

gezin vormden. 

 

( actie secretaris: op 11/11 zal  een mail verstuurd worden waarin  de link naar  het hele interview op  

de besloten site op you tube .Het interview met  is te zien tot 4 december) 

  

4. Wandelen in Coronatijd.                                                                                                                                 

Ria  neemt ons mee op  een van haar wandelingen   waarin zij  op zoek gaat  naar afbeeldingen  van   

vrouwen . Zij begon deze tocht  op het  het Anna van Burenplein en kwam via de ” Apenrots “  bij het 

Lange Voorhout.  Op al deze locaties trof zij afbeeldingen van belangrijke, bekende en mindere 

bekende vrouwen.                                                                                                                                                           

(Alle afbeeldingen zijn te zien in de powerpoint presentatie die met  het verslag wordt meegestuurd) 

5.Rondvraag:                                                                                                                                                            

Lineke :verzoekt de leden die nog DE bonnen hebben deze te doneren aan club Voorburg die ze 

inruilt voor  pakken koffie in de voedselpakketten.                                                                                                   

Janny : dankt Ria voor de virtuele wandeling en zegt dat in de bibliotheek hier een boekje over is 
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Emilie : ook dank aan Ria en zij meldt tevens dat het Humanity Huis de deuren heeft moeten sluiten, 

helaas 

5. Sluiting:                                                                                                                                                                                     

Middels een korte powerpoint presentatie , roept Ria ons op  om er te zijn voor elkaar, open te staan 

voor elkaar extra in deze bizarre tijden. Hiertoe zijn door het bestuur weer  groepjes samengesteld, 

zorggroepjes van 4 sorren. Ter illustratie vertelt zij in het kort  het verhaal van  Martinus een 

romeinse rijke edelman in het begin van onze jaartelling  die niet aarzelde om zijn kostbare rode 

mantel  met zijn zwaard in tweeën te snijden en een deel aan een arme sloeber te geven. Martinus, 

Sint Maarten, zijn feest is morgen, “11 november is de dag, dat mijn lichtje……” 

 Met een dankwoord aan allen sluit Ria de zoombijeenkomst .                                                                                     


